

卫理公会以萨迦守望者 25-31/05/2023

五月第四个星期的祷告事项

A. 家庭 / 个人之祷:

1. 当今媒体传播性的画面、影片及资讯，频频出现在网络媒体上，许多年幼的孩子、少年人很容易接触到这些错误的观念。求主兴起基督徒父母认真看到正确的两性知识教导的重要性，帮助自己的孩子认识对的知识，更能抵挡魔鬼所带来的试探。
2. 为着全家人祷告，特别是所有人都为了家付出，在高压的工作、家庭生活、人际关系等生活之下，家人之间可能失去了陪伴彼此的时光。求主怜悯这世代的家庭，帮助他们仍然全心爱主，也爱人如己。

B. 教会之祷:

1. 为着教会里的赞美团的服事人员祷告，求主帮助他们不但以歌声带领会众敬拜神，同时自己也要得到警惕，就是要积极认识主的话，这样才能口唱心和地赞美神。
2. 为着校园团契的事工来祷告，愿上帝激励基督徒老师、学生们在校园团契里活出真理的教训，积极、创意、努力的引导来到团契的学生们，都能听到基督的福音、圣经的真理。因着生命被改变，学校的属灵气氛再次被提升起来。

C. 国家之祷:

1. 大马约有五千位婴孩患有先天性的心脏疾病，求主怜悯他们，透过有关单位去治疗、甚至提升国人对健康的意识，使自己的身体能够保持健康的状态，减少疾病的发生。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/05/22/567857>
2. 砂拉越在近期也开始面对炎热的气候，若持续下去，原水供应可能会面对不足的情况。求主赐给有关当局有聪明、知识去应对，同时提升人民的意识，节约用水来度过这次的炎热的气候。
<https://news.seehua.com/?p=988001>

D. 世界之祷:

1. 全球霍乱的疾病不断攀升，疫苗的数量不足供应给需要的人。祷告上帝使用相关单位，使疫苗的生产足够应付霍乱，也透过各国的帮助，提升卫生的品质，以便减少这些疾病的传播。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/05/23/567906?source=editors-pick%E6%96%B0%E9%97%BB%E7%B2%BE%E9%80%89>
2. 埃特纳火山在 22 日喷发，突出浓烟和火山灰，已经影响了航空并迫使他们需要暂停机场的运作。求主怜悯当地的居民，帮助当地政府有智慧的去作安排，使人民能够有意识并安置他们在安全之地。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/05/22/567740>

The Methodist Issachar Watcher 25-31/05/2023

Prayer Items for 4th week of May

A. Family/Personal:

1. Mass media today has been used to disseminate explicit images, videos, and information to the different online platforms; making it easy for young children and adolescents to be exposed to these wrong concepts. We pray that Christian parents will recognize the importance of providing proper education on sexuality and help their children the right way to acquire knowledge to resist the temptations of the devil.
2. Pray for the whole family: especially for those who are responsible for the family's well-being. The pressures of work, family life, and relationships may cause family members to struggle to make time to accompany one other. We ask God for His mercy upon the families in this generation; may He help them to love the Lord with all their hearts and love others as themselves.

B. Church:

1. We pray for the worship team members of the church: asking the Lord to help them lead the congregation in worshiping God through their singing. May they also remain alert and actively seek to know the Word of the Lord, so that they can praise God with their voices and hearts aligned.
2. We pray for the campus ministries: asking God to inspire the Christian teachers and students to live out the truth that is taught at the fellowship. May they actively, creatively, and diligently guide the students who come to the fellowships; that they may hear the Gospel of Christ and the truths of the Bible. May the spiritual atmosphere of the school be elevated once again by the changed lives of each student.

C. Nation:

1. In Malaysia, there are approximately five thousand infants suffering from congenital heart diseases. We pray for God's mercy to be upon them, that through the relevant institutions, they may receive treatment and even raise awareness among the people about the medical issue. May the public practice healthy lifestyles such that the disease can be eradicated.
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/05/22/567857>
2. In recent times, Sarawak has also been experiencing a heat wave, which may lead to insufficient water supply if it continues. We pray that God grants wisdom and knowledge to the relevant authorities to address this issue. May the people be vigilant and conserve water to ensure that we have enough to overcome this period of hot weather.
<https://news.seehua.com/?p=988001>

D. World:

1. The global cholera epidemic continues to escalate, while there is an insufficient supply of vaccines for those in need. We pray that God uses the relevant institutions to ensure an adequate production of vaccines to combat cholera. May the assistance from different countries help to enhance the quality of sanitation, and reduce the spread of these diseases.
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/05/23/567906?source=editors-pick%E6%96%B0%E9%97%BB%E7%B2%BE%E9%80%89>

2. Mount Etna erupted on the 22nd of May, emitting dense smoke and volcanic ash, which has a severe effect on aviation and has forced the suspension of airport operations. We pray for God's mercy upon the local residents, and ask God for wisdom for the local government to make necessary arrangements. May the people be conscious of their safety and find suitable shelter.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/05/22/567740>

Pengawal Isakhar Methodist 25-31/05/2023

Doa minggu keempat Mei

A. Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Media yang meluas dalam menyebarkan imej, filem, dan maklumat yang berunsur seksual semakin kerap muncul dalam media sosial. Kanak-kanak dan remaja mudah terdedah kepada pandangan yang salah ini. Kita mohon agar Tuhan menggerakkan ibu bapa Kristian untuk memahami kepentingan mengajar pengetahuan seksual yang betul kepada anak-anak mereka, supaya mereka dapat mengenali pengetahuan yang benar dan mampu menentang godaan iblis.
2. Kita berdoa untuk seluruh keluarga, terutamanya bagi mereka yang bekerja keras untuk keluarga. Dalam tekanan kerja, kehidupan keluarga, hubungan antara individu, mungkin ada kehilangan masa bersama keluarga. Kita memohon rahmat Tuhan bagi keluarga-keluarga di zaman ini, agar mereka tetap mengasihi Tuhan sepenuh hati dan juga mengasihi ahli keluarga seperti diri sendiri.

B. Doa untuk Gereja:

1. Kita berdoa untuk mereka yang melayani dalam kumpulan pujian penyembahan di gereja. Kita memohon agar Tuhan membantu mereka bukan hanya memimpin jemaah dalam penyembahan melalui nyanyian, tetapi juga memperhatikan keperluan diri sendiri untuk mendalami firman Tuhan dengan tekun. Hanya dengan cara ini mereka dapat menyanyikan pujian kepada Tuhan dengan sepenuh hati.
2. Kita berdoa untuk pelayanan persekutuan di kampus. Semoga Allah menginspirasi guru-guru dan pelajar-pelajar Kristian untuk hidup dalam pengajaran Kebenaran yang sejati di persekutuan kampus. Semoga mereka menjadi pembimbing yang aktif, kreatif, dan berusaha untuk membimbing pelajar-pelajar yang datang ke persekutuan tersebut, agar mereka semua dapat mendengar Injil Kristus dan kebenaran Alkitab. Melalui perubahan hidup mereka, semangat kerohanian di sekolah akan terus ditingkatkan.

C. Doa untuk Negara:

1. Terdapat kira-kira 5,000 bayi di Malaysia yang menghidap penyakit jantung bawaan. Kita memohon belas kasihan Tuhan untuk mereka, melalui institusi yang berkaitan untuk penyembuhan dan meningkatkan kesedaran masyarakat tentang kesihatan, supaya tubuh kita dapat menjaga keadaan yang sihat dan mengurangkan kejadian penyakit.
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/05/22/567857>
2. Sarawak juga menghadapi cuaca panas baru-baru ini. Jika berterusan, bekalan air bersih mungkin menghadapi kekurangan. Kita memohon agar Tuhan memberi kebijaksanaan dan pengetahuan kepada agensi yang berkaitan untuk menghadapi situasi ini, sambil meningkatkan kesedaran masyarakat dalam menjimatkan penggunaan air semasa cuaca panas ini.
<https://news.seehua.com/?p=988001>

D. Doa untuk Dunia:

1. Penyakit kolera global terus meningkat, sementara jumlah vaksin tidak mencukupi untuk memenuhi keperluan mereka yang memerlukannya. Kita berdoa agar Tuhan menggunakan institusi yang berkaitan untuk memastikan

pengeluaran vaksin mencukupi untuk mengatasi wabak kolera ini, dan melalui bantuan negara-negara lain, meningkatkan kualiti kesihatan untuk mengurangkan penyebaran penyakit ini.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/05/23/567906?source=editors-pick%E6%96%B0%E9%97%BB%E7%B2%BE%E9%80%89>

2. Gunung berapi Etna meletus pada 22 Mei, mengeluarkan asap pekat dan abu vulkanik, yang telah mempengaruhi penerbangan dan memaksa penangguhan operasi lapangan terbang. Kita memohon rahmat Tuhan untuk penduduk tempatan, serta memohon bantuan agar pemerintah setempat mempunyai kebijaksanaan dalam merancang dan menempatkan rakyat di tempat yang selamat.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/05/22/567740>